

鉛筆繪夢 多元促長

輕鬆育兒 探索無畏



2832 3351 info@aieducation.mo www.aieducation.mo
澳門馬交石街御景灣第一座180-190號地下及一樓G座



猶如用鉛筆作畫寫字；有錯便改。小鉛筆不怕錯的教學理念：

1. 促進全面發展：多元智慧的教學理念可以幫助幼兒在多個領域發展，包括身體、認知、語言、社會、情緒和美感等，從而促進他們的全面成長。
2. 培養核心素養：培養幼兒的覺知辨識、表達溝通、關懷合作、推理賞析、想像創造和自主管理等核心素養，這些素養對他們未來的學習、生活和職業發展都非常重要。
3. 鼓勵探索創新：教學理念鼓勵幼兒勇於嘗試、探索和創新。這有助於培養他們的創造力和問題解決能力，使他們更容易適應不斷變化的世界。
4. 增強社交能力：在強調關懷合作的教學環境中，幼兒有更多機會與同儕互動，從而提高社交技能和人際關係能力。
5. 提升自信心：多元課程和正向的學習氛圍可以讓幼兒感受到自己的能力和成就，提升自信心，有助於他們健康成長。
6. 教學理念對幼兒成長有多面向影響，但具體影響受教學實踐、家庭環境和幼兒個別差異等因素影響。

小鉛筆托兒所佔地12,216平方英尺，為確保孩子們的安全與衛生，從建築材料的選擇上，我們採用了無甲醛的矽酸鹽壁紙，活動室地板採用亞麻環保天然材料。兒童遊樂設備和健身設施都符合幼兒的使用習慣，讓每個寶寶在這裡安心玩耍。中心地下還有一個3000多平方的遊樂場，免費向本院委託的孩子和家長開放。也會有導師在操場上與孩子和家長們愉快地做遊戲。



2832 3351 小鉛筆托兒所
pencil nursery

服務對象:

滿一週歲至三週歲幼兒。持有合法居留或合法逗留本澳證明文件之人士均可報名。

服務時間:

星期一至星期五:8:00-16:00,
有需要家長可參與特惠延長托服務至每日18:00。

全日班星期一至五

回所:8:00-9:30 離所: 15:30-16:00

上午班星期一至五

回所:8:00-9:30 離所:12:00

服務收費:

中英上午班: MOP3,200

中英全日班: MOP4,300

國際英文班: MOP5,300

蒙特梭利班: MOP6,000

中文班: MOP3,300

額滿即止

服務收費包含托費、膳食及遊樂場(平日)

詳情及優惠
掃碼微信



中英文班



中英文班注重雙語教育和中國文化傳承。以多元智能理論為指導，培養孩子的綜合能力。倡導家庭共育，創造良好的學習氛圍，讓孩子在中西方文化的薰陶下茁壯成長。

國際英文班

國際英文班是以完整的沉浸式英語體驗促進幼兒自發和快速的英語學習。在這裡，幼兒將通過智力、體育、音樂、美術和學習生活技能，為生活打下堅實的基礎。所有教學活動由外籍英語教師主導。



中文班

托兒所中文班秉承多元智能理念，課程融合中國文化元素，涵蓋六大領域。培養幼兒核心素養的同時，弘揚傳統文化。重視家庭教育，園區內設有遊樂場。環境設施貼合幼兒需求，讓孩子在充滿華人文化氛圍的樂園中快樂成長。



小鉛筆托兒所
pencil nursery



AI EDUCATION LTD
A I 教育有限公司

蒙特梭利班

蒙特梭利教育法著重孩子的自我觀察和主動學習，培養其自理、專注、獨立等能力。課程設置包括感官、日常生活、語言、數學、藝術文化等區域，師生比例 1:5，以小班教學。AMS 認證導師擁有豐富教學經驗，適合 18 個月以上小朋友就讀。



Montessori Class



Pencils
sketch dreams,
diversity
fosters growth.
Care freely,
explore
fearlessly.



2832 3351

Lojas G e 1o andar, The Bayview- Fase 1, 180-190 Rua de Ma Kau Seak,
Areia Preta, Macau info@aieducation.mo www.aieducation.mo



Just like drawing and writing with a pencil, making corrections when there are mistakes.
The teaching concept of the Pencil Nursery is not afraid of making mistakes.

1. Promote overall growth. The multiple intelligences teaching concept helps young children develop in various fields, promoting their all-round development.
2. Foster core competencies. It develops core competencies such as awareness, expression, care, and cooperation, which are essential for their future learning and career.
3. Encourage exploration and innovation. This concept encourages children to try, explore, and innovate, enhancing their creativity and problem-solving skills.
4. Enhance social skills. Emphasizing care and cooperation provides more opportunities for children to interact, improving their social and interpersonal skills.
5. Boost self-confidence. A positive learning atmosphere allows children to feel their abilities and achievements, boosting self-confidence and facilitating healthy growth.
6. Teaching concepts have a diverse impact on young children's growth, influenced by teaching practices, family environments, and individual differences.

Pencil Nursery occupies 12,216 square feet. We use Formaldehyde-free silicate wallpaper and linen eco-friendly materials for the activity room floor to ensure safety and hygiene. The children's playground equipment and fitness equipment are suitable for young children, allowing them to play comfortably. There is a 3,000-square-meter playground underground, free for children and parents of our hospital. Instructors will also play happily with children and parents on the playground.



2832 3351 小鉛筆托兒所
pencil nursery

Service targets: Children 1-3 years old. People with legal residence or legal stay in Macau can sign up.

Service time:

Monday to Friday: 8:00-16:00,

Parents in need can participate in the special extended care service until 18:00 daily. 詳情及優惠 掃碼微信

Full-day class Monday to Friday

Arrival: 8:00-9:30

Departure: 15:30-16:00

Morning class Monday to Friday

Arrival: 8:00-9:30

Departure: 12:00



Service fees:

Anglo-Chinese morning class: MOP3,200

Anglo-Chinese full-day class: MOP4,300

International English class: MOP5,300

Montessori class: MOP6,000

Chinese class: MOP3,300

Service fees include nursery fees, meals, and playground. (Weekdays)

Anglo-Chinese Class



The Anglo-Chinese class focuses on bilingual education and the inheritance of Chinese culture. Guided by the theory of multiple intelligences, it cultivates children's comprehensive abilities. It advocates family co-education, creates a good learning atmosphere, and allows children to thrive under the influence of Chinese and Western cultures.

International English Class

The international English class promotes the spontaneous and rapid English learning of young children with a complete immersive English experience. Here, young children will lay a solid foundation for life through intelligence, sports, music, art, and learning life skills. All teaching activities are led by foreign English teachers.



Chinese Class

The Chinese class in the nursery follows the concept of multiple intelligences, integrates Chinese cultural elements into the curriculum, and covers six areas. It emphasizes family education and has a playground. The facilities are child-friendly, allowing children to grow up happily in a Chinese cultural atmosphere.



小鉛筆托兒所
pencil nursery



AI EDUCATION LTD
A I 教育有限公司

Montessori Class

Montessori education emphasizes self-observation and active learning in children, developing their self-care, concentration, and independence. The curriculum covers sensory, daily life, language, mathematics, art, and cultural areas, with a 1:5 teacher-student ratio for small-class teaching. AMS-certified instructors have rich teaching experience and are suitable for children over 18 months old.



Montessori Class

